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När skickas ansökan om tillstånd att använda trygghetsvakter vid Resecentrum? - 
Fråga till Kommunstyrelsens ordförande 
 
Man anhållen efter rån. Pojke ska ha blivit rånad. Ung man rånad på mobil. Bråk, man 
slagen. Man misstänks ha sålt narkotika. Tonårstjejer antastade.  
 
Allt som räknas upp ovan är händelser som vår lokaltidning rapporterat om och alla 
händelserna har varit vid Borås Resecentrum.  Rubriken på rapporteringen om den senaste 
allvarliga händelsen löd; Äldre farbror på väg hem - misshandlad av ungdomsgäng i centrum. 
 
Moderaterna har, tillsammans med Kristdemokraterna, flera gånger föreslagit att Borås ska 
ansöka om paragraf 3 område i centrala Borås. Senast vid kommunfullmäktigemötet i 
februari där vi föreslog att Resecentrum skulle vara ett sådant område. Vi ser behovet, 
kommuninvånare ser behovet och nu förväntar vi oss att  också Mitt-S-partierna ser behovet 
av ordningsvakter vid resecentrum. 
 
Jag frågar därför Kommunstyrelsens ordförande, Ulf Olsson; 
 

- När kommer ansökan om tillstånd för paragraf-3-område att skickas till 
Polismyndigheten? 

 
 
Borås dag som ovan 
 
 
Hasse Ikävalko (M) 
 
 
 
 
 
 
 


